
Jegyzőkönyv

        a képviselő – testület üléséről, amelyre  2017. április 25-én került sor.

A gyűlésen jelen voltak: a mellékelt jelenléti ív szerint
A  gyűlésen részt vett lakosok száma: 2
További résztvevők: Mgr. Varga Norbert – tolmács, IDOPS CZ, s.r.o.vállalat képviselői

       

Napirendi pontok :

1.  Megnyitó
2.  Beszámoló a két ülés közötti eseményekről
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A gyűlést megnyitotta és vezette Vajas Imre polgármester. A javasolt napirendi pontokkal a 
képviselő-testület egyetértett.  Szavazás: mellette 7, ellene 0, tartózkodott 0.
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Cséfalvay János
Süli Béla
Szavazás: mellette 5, ellene 0, tartózkodott 2.
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2. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről

Vajas Imre ismertette az előző ülés határozati javaslatainak teljesítését. 
-Vajas:
- Adatok a lakosság-nyilvántartásból: 1 születés, 1elhalálozás, 2 beköltözés, 1 elköltözés. Lakosok
száma: 2021.
- Április 7-én, Nárciszok napján  a község területén a helyi nyugdíjasklub és az alapiskola tanulói 
segítségével pénzadománygyűjtésre került sor, melynek során 950 €-t sikerült összegyűjeni.
- Április 11-én, a Költészet napján kopjafaavatásra került sor. Nagy Géza faragóművész alkotását 
helyeztük el a templomtéren.
- A hulladékgyűjtő udvaron elhelyezett használt gumiabroncsok elszállítása folyamatban van, 
melyet az ELTMA vállalat térítésmentesen biztosít. A jövőben nem engedélyezzük a használt 
autógumik elhelyezését a hulladékgyűjtő udvaron.
- A Föld napja alkalmából április 22-én több falurészben brigádot szerveztünk.
- A Rózsa(szín)ház Társulat április 22-én a helyi kultúrházban bemutatta Neil Simon Pletykák 
című kétfelvonásos komédiáját.
- Sikerült benyújtani a pályázatokat a kultúrház energiafogyasztásának csökkentésére, a 
futballpálya öntözőberendezésének modernizációjára és az I. világháborús emlékmű felújítására.
- Május 14-én 15:00-tól az Anyák napját ünnepeljük a helyi kultúrházban, ahol óvodásaink és a 
helyi alapiskola tanulói köszöntik az édesanyákat.
- Egy helyi lakos, Milan Diabelko 2 Black Berry mobiltelefont, egy számítógépet monitorral és 
billentyűzettel, valamint 2 db HP laptopot ajándékozott a  falunak azzal a céllal, hogy a község 
elbírálása alapján az erre rászorulóknak felajánlja. A Bugár család, Kósa László, Hervay Ákos és 
Márkus Gergely lettek megajándékozva.
- Megérkeztek a megreklamált ajtók az óvoda feletti bérlakásokba. Megkértem az építészeti 
bizottság tagjait, ellenőrizzék, hogy az ajtók megfelelnek-e a követelményeknek.  

 Süli – első ránézésre egyel magasabb kategóriás ajtókról van szó. Nem kimondottan kültéri,
inkább lépcsőházi ajtók, esőállók. Remélem hosszútávon nem lesz velük probléma.

3. A 2016-os év zárszámadása

 Ravasz – röviden beszámolnék a pénzügyi  bizottság üléséről.  Megalakítottuk  a  pénzügyi
bizottságot. A tagok engem választottak elnöknek. A zárszámadás a törvény által ki lett függesztve.
Simon Zsuzsa ismertette a zárszámadási javaslatot. 2 vélemény érkezett.  Az egyik arra irányult,
hogy a pénzügyi operációk úgy a bevételi mint a kiadási oldalon kerüljenek bele  a költségvetési
teljesítés tételei közé. Ezt a javaslatot a pénzügyi bizottság jóváhagyta. A másik arra irányult, hogy
a  zárszámadásba  legyenek  belefoglalva  a  jóváhagyott  és  módosított  költségvetés  tételei.  Úgy
találtuk,  hogy  a  törvénynek  eleget  tettünk,  ezt  a  javaslatot  elutasítottuk.  A  község  bevételei
magasabbak, mint a kiadások. A beruházási részen a kiadások magasabbak voltak, mint a bevételek



/13 bérlakás/. A tavalyi évi gazdálkodás plusszos, ennek az összegnek a felhasználásáról dönt a
testület. 10 %, azaz 4780,12 € a tartalékalapba, a maradék 43 021,09 € pedig a pénzalapba kerül
besorolásra. Meghallgattuk a főellenőr véleményét, aki szintén ezt javasolja.

Szavazás: mellette 7, ellene 0, tartózkodott 0. 

4. Egyéb aktuális témák megtárgyalása

 Usačov – június 17-én a cséfai lakosok brigádot szerveznek. Van rá lehetőség, hogy a falu
financiálisan és technikával támogatná őket?
 Vajas – természetesen, mindenben a segítségükre leszünk.
 Usačov – az R7-es gyorsforgalmi úttal kapcsolatosan van valami hír?
 Vajas – a község javaslatát, mely megoldaná a cséfai lakosok biztonságos átjutását a faluba,
elküldtük a minisztériumba. Egyenlőre válasz nem érkezett.

 Menyhart – a falufejlesztési terv módosítása milyen stádiumban van? 
 Süli – vannak nagyon különleges kérvények.
 Ravasz – minden egyes kérvényt a testület elbírál, hogy támogatja-e vagy sem. Ezt követően
a nagyszombati földhivatal dönt róla. Amennyiben nem sérti az intézmény érdekeit, nem szoktak
beleszólni.
 Süli  –  azt  javaslom,  hogy minden  invesztícióval  kapcsolatos  kérvénynél  titkos  szavazást
alkalmazzunk.

 Ravasz – ígéretett tettem, hogy kidolgozok egy tervet a közbeszerzések folyamatára. Július
1-jével változnak az egyes pénzügyi határok. Következő ülésen előterjesztem a javaslatot.

 Usačov  –  Pósfa  600  éves  írásos  megemlítése  kapcsán  a  programot  megbeszéltük.  Egy
betontalpazathoz rögzített vörös színű kő lesz elhelyezve, melynek hátoldalán egy kisebb táblán
lesz feltüntetve, miért is állítatot. Ezután a kultúrházban egy beszélgetős tánzházra és vetélkedőre
kerül sor, továbbá kiállítás régi fényképekből és tárgyakból.  Reméljük, hogy a többi falurész is
inspirálódik. A község feladata a környék takarítása és a kultúrház előkészítése.

IDOPS CZ, s.r.o. kérvénye

 Vajas – a mai ülésre meghívtam Rázus urat, az IDOPS CZ, s.r.o. képviselőjét. A vállalat a
régi traktorállomás területén lévő irodaház használatának módosítását kérvényezte a községtől.
 Ravasz – kértek valamilyen engedélyt, mert azok a hírek járják, hogy a munkálatok folynak.
Javasolnék egy hivatalos helyszíni szemlét.
 Rázus – tulajdonunkban van egy ingatlan a régi traktorállomás területén, amely nem azt a
célt szolgálja, amire tervezve lett.  Az objektumban   szállást szeretnénk kialakítani. Eredetileg a
célunk  egy  üdülőközpont  létrehozása  volt,  de  ilyenfajta  beruházásra  még  a  gazdaság  nincs
felkészülve. Szeretnénk az irodákat erre a célra átalakítani. Minden szükséges kérvényt elküldtünk
a hivatalnak.
 Vajas – a kerületi hivatal építési szakosztályán érdeklődtem a lehetőségek iránt. Azt a választ
kaptam, hogy a község falufejlesztési terve erre a területre nem engedélyez lakhelyek kialakítását.



 Rázus – a lakhely családi és társasházakban való tartózkodást jelenti. Ez 2 különböző dolog.
A mi szándékunk összhangban van a község falufejlesztési  tervével.  Mi nem lakhelyet,  hanem
szállást szeretnénk kialakítani rövid távú tartózkodásra.
 Vajas – átellenben található a földműves szövetkezet, mellette pedig egy 5 ha nagyságú ipari
terület. Ha itt emberek lesznek elszállásolva, rengeteg probléma merül majd fen, pl. zaj, bűz, stb.
Mi épp ezt szeretnénk elkerülni.
 Rázus  –  teljesen  tisztában  vagyunk  ezzel  a  területtel,  nincs  semmilyen  követelésünk  Az
üzemeltető  is  tudatában  van,  hogy  lakhellyel  ezen  a  területen  nem  szolgálhat.  De
megkülönböztetünk lakhelyet és szállást.
 Ravasz – Önök egykor  a falufejlesztési  terv módosítását  kérték sport  és üdülőközpontra,
aminek  nagyon  örültünk.  Most  pedig  az  a  hír  járja,  hogy  építési  engedély  nélkül  folynak  a
munkálatok.
 Rázus – csak olyan munkák folynak, amelyekhez nincs szükség építési engedélyre.
 Ravasz – erre megvannak a szakemberek. Ha hoteleket építenének, semmi kifogásunk nem
lenne ellene, de nem szeretnénk a faluban idegen munkásokat.
 Rázus – az utóbbi  években nincsenek ügyfelek  erre a  fajta  szolgáltatásra,  ami  az eredeti
célunk van. Ellenben nem látom akadályát, hogy a későbbiekben efajta szolgáltatást alakítsunk ki.
Nem térünk el az eredeti szándéktól. De pillanatnyilag ez gazdalsági szempontból nem lehetséges.
Készek vagyunk adót fizetni és valamilyen formában a falu költségvetéséhez hozzájárulni. Biztos
vagyok benne, hogy szándékunk a falu számára is előnyös lehet.
 Vajas – mért pont községünkben szeretnék ezt a fajta szolgáltatást kipróbálni? Az elszállásolt
munkások naponta a község területén fognak bolyogni. Mi módon fogják ezt megakadályozni?
 Rázus – abban az objektumban a védelem be lesz biztosítva. Az üzemeltető ezt meg fogja
oldani.
 Vajas – hogyan tiltanák meg, hogy a község területén mozogjanak?
 Rázus – a munkásoknak bizonyos feltételeknek fog kelleni megfeleni.
 Menyhart  –  felnőtt  emberekről  beszélünk,  feltételezzük,  hogy  idegen  országokból.  A
hírekben is szó volt róla, hogy mennyi probléma van velük. A falu épp ezt szeretné elkerülni.
 Rázus – Önök a problémát  teljesen másként  definiálják.  Számunkra szintén fontos,  hogy
semmi probléma ne adódjon. Jobb a problémát megelőzni, mint oldani. Van lehetőség feltételes
engedély kiadására. 8 éve vagyunk itt, eddig semmi probléma nem adódott.
 Menyhart – mert eddig nem voltak itt idegen munkások.
 Ravasz – más községek tapasztalata azt mutatja, hogy problémák vannak.
 Rázus – van lehetőség az önök részéről feltételeket meghatározni?
 Ravasz – amennyiben a község kiadja az engedélyt az épület használatának  módosítására,
semmilyen eszközzel nem fogja tudni megakadályozni a munkások beköltözését.
 Vajas – még egyszer hangsúlyozom, hogy a szándék ellentétben van a falufejlesztési tervvel.
 Rázus – a módosított falufejlesztési tervvel összhangban van. A sporton van a hangsúly nem
a lakhelyen. A szándék az volt, hogy sportolók érkeznek különféle összpontosításra. Nem tértünk
el ettől.
 Usačov – ha úgy van definiálva mint üdülőközpont, nem kell hogy összefüggjön szállással.
Május 31-ig nyitott a község falufejlesztési terve. Lehet kérvényezni a módosítást.
  Usačov – a hotelban mások a kliensek mint a szálláson.
 Rázus – érdekünkben áll megoldást előterjeszteni.
 Ravasz – hány embernek godoltak  szállást biztosítani?
 Rázus – minimum 70 a maximumot nem lehet behatárolni.
 Ravasz – a hotelek esetében más normák vannak mint a szállás esetében.
 Rázus – az az érzésünk, hogy aggályaik vannak. Mi ezt szeretnénk elkerülni.
 Ravasz – nem látok megoldást egy feltételes engedély kiadására.



 Rázus – az álláspont bizonyos feltételek mellett van kiadva. Készek vagyunk a problémát
megoldani. Itt vállalkozunk, itt fizetünk adót.
 Vajas  – mint  polgármester  úgy gondolom,  hogy nem írom alá  az engedélyt.  Nem értem
hogyan lehet összekötni a sportot a szállással.
 Usačov – ezt most itt nem tudjuk megoldani. Ahhoz, hogy döntést tudjunk hozni, szükségünk
van megfelelő dokumentációra.
 Rázus  –  ha  jól  értelmezem,  legnagyobb  aggályuk  a  község  lakosainak  biztonsága.  Meg
tudják definiálni az elvárásaikat?
 Usačov – értjük az önök igényit.  A polgármester  utánanéz  a lehetőségeknek az illetékes
hivatalban. Amennyiben a kezünkben lesz a szükséges dokumentáció, tudunk tárgyalni.

VITA

 Tomaščíková – milyen sportlehetőségek vannak a faluban a fiatalok részére?
 Ravasz – attól függ, milyen sportról van szó. A tornaterem az iskolához tartozik, a sportpálya
a falué. 


